



Alamat : **Bahagian Komunikasi Strategik,  
Aras 18, Blok C,  
Ibu Pejabat  
Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia,  
No. 2, Lebuh Wawasan, Presint 7,  
62250 Putrajaya.**

Tel. : **03-8870 0015**  
Faks : **03-8888 9528**  
E-mel : [komunikasi@sprm.gov.my](mailto:komunikasi@sprm.gov.my)  
Web : [www.sprm.gov.my](http://www.sprm.gov.my)  
Twitter : [twitter.com/SPRMMalaysia](https://twitter.com/SPRMMalaysia)  
Facebook: [facebook.com/sprm.benci.rasuah](https://facebook.com/sprm.benci.rasuah)  
Blog : [www.ourdifferentview.com](http://www.ourdifferentview.com)  
Youtube : [www.youtube.com/odvmacc](http://www.youtube.com/odvmacc)

# **KENYATAAN MEDIA SURUHANJAYA PENGEGAHAN RASUAH MALAYSIA**

## **WASPADA PANGGILAN PALSU**

SURUHANJAYA Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) menasihatkan orang ramai agar berhati-hati dan tidak terpedaya sekiranya menerima panggilan telefon meragukan mendakwa daripada SPRM yang meminta beberapa maklumat peribadi termasuk butiran-butiran sulit kerana dikhuatiri ia panggilan palsu.

Ini susulan banyak aduan diterima SPRM daripada mangsa yang terpedaya dengan panggilan palsu berkenaan kebelakangan ini.

Sehubungan itu, orang ramai yang menerima panggilan meragukan ini, dinasihatkan agar terlebih dahulu mendapatkan pengesahan daripada mana-mana pejabat SPRM terdekat menerusi talian dan alamat yang dipaparkan di portal rasmi [www.sprm.gov.my](http://www.sprm.gov.my).

SPRM juga akan membuat laporan polis serta berharap Suruhanjaya Komunikasi dan Multimedia Malaysia (SKMM) akan menyiasat panggilan palsu ini yang telah menjejaskan nama dan reputasi SPRM.

## **SURUHANJAYA PENGEGAHAN RASUAH MALAYSIA PUTRAJAYA**

**4 JUN 2018**

Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) merupakan sebuah agensi penguatkuasaan yang ditubuhkan melalui pengubalan Akta SPRM 2009 (Akta 694) bagi meningkatkan keberkesanan dan kecekapan dalam usaha pencegahan rasuah di Malaysia serta untuk memperbaiki persepsi kebebasan dan ketelusan dalam pelaksanaan fungsi-fungsi SPRM. SPRM turut disokong oleh mekanisme *check and balance* dalam memastikan SPRM bertindak selaras dengan kehendak perundangan negara dan aspirasi masyarakat. Suruhanjaya ini dahulunya dikenali sebagai Badan Pencegah Rasuah (BPR).